
Vigyázat!
 

Tudta, hogy 2019 közepe óta már Győrött
is tesztelik az 5G hálózatot?

 

Az  5G  technológiával  kapcsolatosan  a  mai  napig
nincs  hiteles,  nyilvános  hatástanulmány az  emberi
szervezetre és más élőlények szervezetére gyakorolt
negatív hatására vonatkozóan, így senki sem meri azt
állítani,  hogy  nincs  negatív  hatással  az
egészségünkre, vagy épp az élővilág más egyedeire,
amitől mi is függünk!

Ugyanakkor  bizonyított  tény,  hogy  a  magas
frekvenciájú rádiósugárzás káros hatással van az élő
szervezetekre,  ezért  az  5G tesztelése  Győrött  nem
más,  mint  (illegális)  emberkísérlet  élesben,  a
lakosságon!



A 4G-nek mára már ismertek a káros hatásai.
Az 5G sokkal szélesebb frekvencia tartományban
sugároz, ezért mivel a korábbi rendszerekkel együtt
fog üzemelni, előre várhatólag a  besugárzási dózis
drasztikus  emelése  miatt  még
súlyosabb  hatással  lesz  az
élővilágra  és  az  emberi
szervezetre is...

Nekem fontos az Ön és családja egészsége is,
 nem csak a sajátom!

Ha  ilyen  antennákat  lát  a  lakóhelye  környékén,
jelentse  be!  Ha  a  közelmúltban  rokona,  ismerőse
elhunyt rákban, vagy váratlanul de nem balesetben,
vagy  tud  2019  közepe  óta  új  rákos
megbetegedésről,  rendszeres  fejfájásról a
környezetében, jelentse be!
Én mindent meg fogok tenni annak érdekében, hogy
ameddig  a  hiteles  hatástanulmány  nem  készül  el,
addig  ne  nézzék  Győr  lakosságát  kísérleti
nyúlnak!
Hajnal János – polgármesterjelölt

További 
információ

 és bejelentés:
 

www.hajnaljanos.hu/5G info@nepszuverenitas.hu


